
objt;:tych projektern zrnlan 
0 zakresie zrnlan Studiurn, 

w tyrn powi'l,zania z terenarni "<+"""'~UlJjl"'. 

zagospodarowania dJa uU~'£"',C"'!C.UHI 

Poinforrnowala 0 

u warunkowania 
struktury funkcjonalno

z przeprowadzenia dyskusji pubJicznej nad przyj~tymi rozwitlzaniami w projekcie 

zmiany Nr 18/4/2007 Studium Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego 


Miasta Rzeszowa dla terenu przyitlczonego do Rzeszowa z dniem 1 stycznia 2007 r. - w Bit i C 

oraz zmiany Nr 31/4/2010 Studium Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego 


Miasta Rzeszowa na osiedlu Przybysz6wka w A 


w Biurze Rozwoju Miasta Rzeszowa przy 
pracownika Biura 

Na podstawie 	art. 11 pkt 10 z dnia 27 marca 2003 r. 0 planowaniu i zagospodarowaniu 

oraz 

(Dz. U. z 2017 r. poz, 1073) w zwiqzku z art, 4 ust. 2 z dnia 25 czerwca 20 lOr. 

o 	pianowaniu i zagospodarowaniu 0 Pailstwowej 
0 oehronie nad zabytkami z 2010 r. Nr 130, 

poz, 871), w dniu 9 listopada 2017 r., dyskusj~ publiczn'l: nad 

18/4/2007 Uwarunkowan I Kierunk6w Zagospodarowania 
Miasta dla terenu przyI'l:czonego do 1 2007 r. 

w 

BIl j C oraz zmiany Nr 3114/2010 Studium Zagospodarowania 
Miasta Rzeszowa na osiedlu ....y--,·,,","c 7,,>"d/,>_ 

I. obecnosci stanowi zal'l,cznik do protokolu. 

Otwarcie dyskusJi publicznej naSi'tPito 0 

II. 	Glos w dyskusji zabrali 

1, 	 arch. Monika Lachowicz. generalny proJektant, kierownik zespolu projektowego z 
Rozwoju Miasta Rzeszowa, 

powitata zebranych i ternat dyskusji publicznej. 

procedury oraz 
zagospodarowania przestrzennego i roz\viqzania 

Projekt zmian Studium: Nr 18/4/2007 w Bil i C oraz Nr 31/4/2010  w A dotyczy 
pomit;:dzy uL 

z Boguch\vala i 9 a wschodniq 
Projekt zrniany Nr 18/4/2007 oznaczony jako 

kt6rej proJekt byl doprowadzony 

a nast~pnie zav\~eszony Obecnie projektern obj~ta jest 
oznaczona jako,  obejrnuje fragment 
nY-",.,,>l.rrn wchodzi Nr 31/41201O Studium, jako 

opracowywany jest etapowo). W 
porni~dzy ulic'l, Krakowskq a uL D~bick'b po wschodnieJ 

obj~ty zmianami Studium nazwano CZ(~SClla 

Studiurn okreslono na podstawie 

i rnozliwosci rozwoju w tym na podstawie 

B 

W zwiqzku Z 	 ograniczeniami wynikajqcymi z 



publicznych, zamiar pozyskania przez Miasto terenow Skarbu oraz koniecznose 
wyksztakenia prawidlowej struktury funkcjonalno-przestrzennego osiedla. 

z projektem, obszar wschodniej osiedla Przybyszowka stanowil stref~ 
mieszkaniowo-uslugowq, z centralnq zabudovv'Y 
zlokalizowanymi to jest kontynuacjq 

nowe funkcje Struktur~ 

utworzq mieszkaniowej, zabudowy uslugowej 
o charakterze lokalnym, ogolnomiej skim i ponadlokalnym oraz obszary zieleni stanowiqce 

systemu przebiegi publicznych Sq kontynuacjq lub 
komunikacyjnego Miasta i rozbudowy systemu 

a 	takie W projekcie ww. zmian 

uwarunkowania zagospodarowania 
m. sposobu uZytkowania ich stanu 
przyrodniczych 	 i kulturo\;\,),ch., oraz 

infrastruktury technicznej 

Po prezentaeji pani Monika Lachowicz poinfonnowala 0 	 pytail 

2. Pan Damian Maslanka zapytal 0 	 szczegolowe 

Dt;:bickiej w kierunku p6lnocnym do ul. Krakowskiej, 
standard, wejscia w teren i ewentualne 

pani Monika Lachowicz VIi')'j aSni la, ze 	teren oznaczony w projekcie zmlan Studium 
przewidziano pod publicznq gtewnq 

Chmury, przez ulice: Krakowskq) w kierunku ul. Stok 
i ul. Potokowej do z na poludnie na terenie os. 

aZ do uL Podkarpackiej. teJ klasy w Iiniach rozgraniczajqcych, 
dotyczqcym.i projektowania dreg publicznych to min. 35 m (droga dwujezdniowa) 

moze bye od w-ystidJujqcych Moze to bye 
o dw6ch 

element6w drogi 
L(l'.l.L\.,H Z nIq rowermvych). Droga nie bydzie stanowila bezposredni~j 

obslugi komunikacyjnej przyleglych terenow. 
Projektantka poinformowala, ze opracowano dwa warianty przebiegu w rCJonle 

z ul Krakowskq (w kosciola) z wyburzeniem budynku jego wy·burzania. 

W ul. U1ica ta moze zostae VlqCZ()lla w lime 

drogi droga serwlsowa budynkow 
Szczeg6towe rozwiqzania, bydq okreslone na etapie opracowania projektu plaml miejscowego. 

3. Pani Graiyna Detyna zapytala 0 	 projektowane powiqzania komunikacyjne - skrzyzowanie 
KDG z uL ul. Iwonickiej do drogi g16wneJ oraz pol'lczenie 

ul. Iwonickiej z ul. od 5 lat nie moze decyzjJ 0 warunkach 

zabudowy i nadal blokuje 

Pani Monika Lachowicz poinformowala 0 prowadzonych analizach i koncepcjach dotyczqcych 
VVlaL<l.l1 komunikacyjnych w pani Detyny. Wyjasnila, ie 

ul. Iwonickicj do drogi jednak nie podjt;:to w kwcstii. 

Pani Graiyna Detyna zapytala 0 terenu pod planowane drog] przy Podniosla, 
. braku szczegolowych rna podstaw prawnych odmowy wanmk6w 

ta sY.tuacja absurdalna. lnformowala, ze \VII;':IOKf()Wle \V ~iasta 
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w tej sprawie. Powiedziano, ze Miasto nie moze "''Ykupie Jej dzialki, poniewaZ nie zostal uchwalony 
miejscov.ry plan. Ponadto zapytala 0 planowane poszerzenie ul. Panskiej , w tym v.rykup terenu i termin 
realizacji. 

Pani Monika Lachowicz wyjaSnila, ze uchwalenie zmian Studium pozwoli na opracowanie projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i jego uchwalenie. Poinformowala 0 przepisach 
umozliwiajqcych v.rykup dzialki przez Miasto pod inwestycj~ celu publicznego a wi~c projektowanq 
drog~ lokalnq na przedluzeniu ul. Iwonickiej . 

Pan Miroslaw Baran~ przedstawiciel Miejskiego ZarZ4du Dr6g w Rzeszowie, poinformowal 
o prowadzonym post~powaniu przetargow'Ym na opracowanie kompleksowej dokumentacji projektowej 
na budow~ drogi 2KDg od ul. Bt. Karoliny do ul. D~bickiej wraz z rozbudowq ul. Panskiej wraz 
z uzyskaniem decyzji 0 zezwoleniu na rea[jzacj~ inwestycji drogowej (ZRlD) . Przedmiotem zam6wienia 
jest pelna dokumentacja dot.: zaprojektowania ulicy g16wnej od skrzyzowania z ul. Blogoslawionej 
Karoliny do skrzyzowania z ul. D~bickq, rozbudov.ry ulicy Panskiej od skrzyzowania z ul. B1. KaroLiny 
do potoku PrZYTwa, przedluzenia ul. Bl.Karoliny do skrzyzowania z ul. Pansk"t, przedluzenia 
ul. Iwonickiej do drogi 2KDg, oraz przebudowy skrzyzowania ul. Pailskiej z ul. Krup6wki i ul. Mag6rskq. 
Szczeg6Iy przetargu zamieszczono na stronie intemetowej Urz~du Miasta Rzeszowa w Biuletynie 
Informacji Publicznej. Pan Miroslaw Baran v.ryjasnil , ze analizy dot. powiqzail komunikacyjnych b'tdq 
znane w przyszlym roku , co pozwoli na ocen~ zasadnosci projektowanych rozwi(l.zan. Ponadto 
informowal 0 procedurze dot. decyzji 0 zezwoleniu na realizacj't inwestycji drogowej (ZRlD) 
i 0 planowanej realizacji drogi gl6wnej , od ul. B1. Karoliny do ul. D~bickiej, na podstawie takiej decyzji. 

4. 	 Pani Maria Sebzda zapytala 0 projekt przedluzenia ul. Bl. Karoliny do ul. Panskiej i termin 
realizacji tej inwestycji. 

Pan Miroslaw Baran, przypornnial 0 trwaj(l.c)'lU post~powaniu przetargowym, kt6re obejmuje r6wniez 
projekt przedluzenia ul. B1. Karoliny do skrzyzowania z ul. Pansk(l.. Poinformowal 0 planowanym 
terminie opracowania dokumentacji i mozliwym rozpocz~ciu rob6t budowlanych. 
Wyjasnil , ze droga gl6wna moglaby bye realizowana etapowo, np . w I etapie - jednia jezdnia, w II 
druga jezdnia. Poinformowal 0 koniecznosci wczesniejszego wprowadzenia inwestycji do budzetu 
Miasta. 

5. 	 Pani Justyna Sanecka-Maciel~g zapytala 0 szczeg61mve rozwiqzarua dotycz(l.ce przebiegu 
drogi gl6wnej od ul. D~bickiej do ul. Krakowskiej , w tym zaj'ttose dzialek po poludniowej 
stronie ul. PTzybyszowskiej i termin budov.ry drogi. 

Pani Monika Lachowicz poinformowala, ze przewiduje si't uchwalenie zmian Studium w I kwartale 
2018 r. W polowie pTZySZ!ego roku bylyby juz znane rozwi(l.zania planistyczne projektu miejscowego 
planu. W terenach niezainwestowanych szerokose drogi b~dzie okTeslona pTzy uwzgl~dnieniu 

wymaganych rob6t ziemnych, b~dzie wi~ksza niz minimalna okreslona w przepisach 0 drogach 
publicznych. W terenach zainwestowanych zaj~tose tereau pod drog~ zostanie ustalona z jak najrnniej sz(l. 
ingerencj(l. w istniej(l.c(l. zabudow~ i zagospodarowanie dzialek. Linie rozgraniczaj(l.ce drogi KDG, z uwagi 
na skal~ opracowania Studium maj(l. charakter orientacyjny a ich uscislenie nast<l.Pi na etapie opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Pan Miroslaw Baran poinformowal, ze zadanie dot. budowy drogi gl6wnej od ul. D'tbickiej 
do ul. Krakowskiej zgloszono do projektu budzetu Miasta na 2018 r. - jezeli inwestycja zostanie 
wpTowadzona, to nas1<tPi(l. szczeg610we analizy projektowe. Poinformowal r6wniez 0 mozliwosci 
realizacji drogi w oparciu 0 decyzj~ ZRlD , na podstawietzw specusta",'Y drogowej. 

6. 	 Pan Damian Maslanka zapytal 0 spos6b informowania spoleczenstwa 0 "''Ylozeniu projekt6w 
dokument6w planistycznych do wgl(l.du. 
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Pani Monika Lachowicz wyjasnila szczeg610wo przepisy dotyczqce sposobu zawiadamiania 
o v.'Ylozeniu projekt6w do publicznego wglqdu. 

7. 	 Pani Maria Sebzda zapytala czy w projekcie zmtan Studium zaprojektowano drog~ od 

ul. BL Karoliny do ul. Janiowe Wzgorze (pytanie dotyczylo dojazdu do Osrodka jeidzieckiego 
Janiowe Wzgorze). 

Pani Monika Lachowicz, wyjaSnila ze teren osrodka jeidzieckiego "Janiowe Wzg6rze", polozony po 

zachodnie strome drogi ekspresowej S 19, znajduje si~ poza zakresern opracowania projektu Zilltany 
Nr 18/4/2007 Studium - w cz~sci BII i C oraz zmiany Nr 31 /4/2010- w cz~sci A. 

8. 	 Pan Jan Zima zadal pytanie dotyczq,ee rozwiq,zan technieznyeh przebiegu drogi gl6wnej 
w rejonie ul. D~biekiej i potoku Przyrwa 

Pan Miroslaw Bat·an poinformowal, ze planowane jest jednopoziomowe skrzyzowanie z ul. D~biekq,. 

9. 	 Pani Justyna Sanecka-Macie]~g zapytala 0 dost~pnos6 komunikaeyjnq, dzialek polozonyeh 
przy uL Przybyszowskiej , po wybudowaniu drogi g16wnej. Zapytala r6wniez ezy zostanq, 
usytuowane ekrany akustyezne przy tej drodze. 

Pani Monika Lachowicz, poinformowala ze przy realizaeji drogi nie moze zosta6 "odei~ta" dost~pnos6 
dzialek do drogi publieznej . Dojazdy rnuszq, zosta6 zapewnione poprzez drogi serwisowe lub winny 

sposob . Projektantka w)jasnila, ze w przypadku wystq,pienia ponadnormatywnych poziom6w halasu byd4. 
musialy zosta6 zlokalizowane ekrany akustyezne. B~dzie to przedmiotem rozstrzygni~6 na etapie 

post~powania w sprawie oddzialy"vania inwestycji na srodowisko, w procesie uzyskiwania decyzji 

o zezwoleniu na realizacj~ inwestycji drogowej lub przed decyzjq, pozwolenia na budow~, w oparciu 
o plan miejscowy. 

10. 	 Pan Daniel Rogoziewicz zapytal 0 przeznaczenie teren6w wokol planowanej drogi zbiorczej . 

(dot drogi zbiorczej oznaczonej w zmianach Studium symbolern KDZ 0 przebiegu 

od uL D~bickiej w kierunku pornocno-zachodnim do granicy z gminq, Swilcza). 

Pani Monika Lachowicz poinformowala, ze zgodnie z obowiq,zujq,cym Studium Uwarmtkowan 

i Kierunkow Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa, uehwalonyrn przez Rady Gminy 

w Swilczy (uchwala ill JIV29/02 z dnia 30 grudnia 2002 r), na poludnie od ulic), Krakowskiej , obszar 
oznaczony symbolem "M" przewidziany jest pod zabudowy, natorniast pozostale tereny w rejonie ww. 

drogi zbiorczeJ polozone Sq, w obszarze rolniczej przestrzeni produkcyjnej (oznaczony symbolern "R"), 

wylq,czonym z zabudowy oraz w obszarze rolno-osadniczyrn (oznaczony symbolem "RM"). Na dzien 

dzisiejszy, biorq,c pod uwag~ wspomniany wczesniej "Bilans terenow przeznaczonych pod zabudow~" 

jak rowniez znowelizowane przepisy ustawy 0 planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 

nie mozna przeznaczy6 wszystkich teren6w polozonyeh wzdluz drogi pod zabudmv~. 

11. 	 Pan Daniel Rogoziewicz, zapytal 0 zasadnos6 projektowania drogi zbiorezej jezeli tereny 

przyJegJe Sq, terenami rolnymi . 

Pani Monika Lachowicz poinformowala, ze obszar polozony po poludniowej stronie ul. Krakowskiej 

jest intensywnie zabudowywany na podstawie decyzji 0 warunkaeh zabudowy. Obsluga komunikacyjna 

dzialek odbywa si~ od strony ul. Krakowskiej poprzez w'lSkie dojazdy. Droga zbiorcza, prowadzona po 

poludniowej stronie obszaru istniejq,cej i projektowanej zabudowy rna za zapewni6 jego prawidlowq, 

obslug~ komunikacyjnq, "zbierajq,c" ruch w kierunku poludniowym. Stanowi6 rna r6wniez altematywne 

do ul. Krakmvskiej powiq,zanie komunikaC)jne obszaru w skali osiedla i rniasta. 
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12. 	 Pan Krzysztof Mikolajczyk zadal pytanie dotyczetce zaj~tosci dzialek pod tras~ drogi zbiorczej 
planowanej od ul. D~bickiej do granicy z gminet Swilcza i tenninu jej realizacji . 

13. 	 Pani Krystyna Bazan zapytala 0 szerokose drogi. 

Pani Monika Lachowicz po info nn0 wala, ze w zmianach Studium rezenvuje siy teren pod drogt( 
o szerokosci ok 35 m. Wyjasnila, ze z uwagi na skal~ opracowania dokumentu studium nie okresla si~ 
szczeg6lowych rozwi'l.Zall projektowych. Uscislenie przebiegu drogi i jej szerokosci nast<yJi na etapie 
opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

14. 	 Pan Krzysztof Mikolajczyk zapytal 0 ilose wydanych decyzji 0 warunkach zabudowy (dot 
terenu pomiydzy ul. Krakowsket i D~bicket w rejonie projektowanej drogi zbiorczej). 

Pani Monika Lachowicz poinformowala, ze materialy planistyczne do sporzetdzanych opracowan Set na 
biez<l:cO aktualizowane, W tym w zakresie \vydawanych decyzji 0 warunkach zabudowy. Biuro Rozwoju 
Miasta Rzeszowa, na vvniosek Wydzialu Architektury Urzydu Miasta Rzeszowa, przekazuje inforrnacje 
o przeznaczeniu dzialek w projekcie planu , na potrzeby prowadzonych post~powan adrninistracyjnych 
w sprawie wydania decyzji 0 warunkach zabudowy. 

15. Pani Monika Lachowicz przypomniala 0 tennmle wylozenia projektu zmian Studium 
do publicznego wgl<l:du, do dnia 17 listopada 2017 c i mozliwosci skladania uwag, do dnia 8 grudnia 
2017 c , do Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

Po upewnieniu siy, ze nie rna wi~cej pytan, pani Monika Lachowicz zamknyla dyskusjy publicznet 

o godz. 11 20. 

III. 	 Ustalenia z dyskusji: 

- uczestnicy dyskusji zapoznali siy z ustaleniarni przyj~tymi \v projekcie zmlan Studium 

i procedur<l:jego sporz<l:dzania, 
-	 nie podjyto rozstrzygni~c w zakresie dyskutowanych zagadnien - mozliwose wprowadzenia 

zmian w projekcie zostanie przeanalizowana na etapie rozpatrywania uwag. 

Protok61 sporzetdzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem: 

I. 	 dla Prezydenta Miasta; 

2. 	 do dokumentacji planistycznej ; 

3. do publicznego wgletdu. 

Protok61 zawiera 5 ponumerowanych strony. 

Rzesz6w, 9 listopada 2017 r. 

itd '<..12-<..«.. / ............ ...... ........ . 


(podpis osoby sporzqdzajqce) protokOJj 
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